



### Sunday Offering – Thank you

**October 04, 2020 - \$ 1470.00**

**Renovations - \$ 20.00**

**Parish Fundraiser - \$ 45.00**

**Grotto - \$ 20.00**

**Quêtes - Merci**

**le 04 octobre, 2020 – 1470.00 \$**

**Rénovations – 20.00 \$**

**Paroisse – Prélèvement – 45.00 \$**

**Grotte – 20.00 \$**

#### **Grand Chevalier**

Jean Payette - 370-6393

#### **Député Grand Chevalier**

Lucien Gosselin - 347-5640



### **ATTENTION!**

Update on our Parish Councils:

Mis à jour de nos comités dans la paroisse:

#### **Conseil pastoral paroissial Parish Pastoral Council**

Présidente: Irène Maynard  
Maryanne Derbowka  
Lucille Preteau  
Lucie Tardiff  
Paul Catellier  
Abbé Dominic La Fleur



#### **Sous-comités à venir Sub-Committees to come**

Communication et Évangélisation  
(Communication and Evangelization)  
Liturgie (Liturgy)  
Catéchèse et Préparation sacramentelle  
(Catechism and Sacramental Preparation)  
Funérailles (Funerals)

#### **Conseil Administratif Exécutif (Syndiques) Administrative Executive Committee (Trustees)**

Président: Leo Roch  
Justin Maynard, Irène Maynard, Lise Gosselin  
Abbé Dominic La Fleur

#### **Sous-comités à l'heure actuelle Sub-Committees at present**

Finances (Finances)  
Opération Nez Rouge (Operation Red Nose)  
Entretien (Maintenance)  
Pèlerinage (Pilgrimage)

Cette année 2020, nous n'aurons pas d'Opération Nez rouge vue les restrictions de la pandémie. Pourtant, nous aurons la vente de tourtière comme prélèvement de fonds.

This year, 2020, we will not be hosting Operation Red Nose due to CV 19 restrictions. However, we will be having the sale of Tourtières as our Parish Fundraiser.

This week, Archbishop LeGatt is launching the 2020 Good Shepherd Campaign, United Now More Than Ever in Christ, in support of the formation of our seminarians and to help counter the enormous impact of the pandemic on the Archdiocese and its parishes.

This week, we invite you to read the Meet Our Seminarians banner, which introduces our seminarians and includes a word from our Archdiocesan Director of Vocations to the Priesthood on what it means to discern a call to the priesthood.

We also invite you to visit the archdiocesan website and Facebook page to watch the video featuring our most recently ordained priests, Frs. Brian Trueman and Jean-Baptiste Nguyen, and newly ordained Deacon Christian Mutombo.

Please note that the Good Shepherd Campaign special collection will be held on the weekend of October 31<sup>st</sup> and November 1<sup>st</sup>.

LA +  
CAMPAGNE DU  
BON PASTEUR  
2020

THE +  
GOOD  
SHEPHERD  
CAMPAIGN  
2020

Cette semaine, Monseigneur LeGatt lance la Campagne du Bon Pasteur 2020, *Unis maintenant plus que jamais dans le Christ*, en appui de la formation de nos séminaristes et pour aider à contrer l'énorme impact de la pandémie sur l'Archidiocèse et ses paroisses.

Cette semaine, veuillez lire la bannière *Rencontrez nos séminaristes* qui présente nos séminaristes et contient un mot de la part de notre directeur archidiocésain des vocations au sacerdoce, M. l'abbé Joshua Gundrum, par rapport à ce que cela signifie de discerner un appel à la prêtrise.

Nous vous invitons également à visiter le site Web et la page Facebook de l'Archidiocèse pour visionner la vidéo mettant en vedette nos prêtres, les abbés Brian Trueman et Jean-Baptiste Nguyen, et notre diacre, Christian Mutombo, nouvellement ordonnés.

Veuillez noter que la collecte spéciale pour la Campagne du Bon Pasteur aura lieu le 31 octobre et le 1<sup>er</sup> novembre.

### **Évangile selon saint Matthieu 22, 1-14**

Dieu nous explique sa vie et toutes les réalités divines: *Le royaume des Cieux est comparable à un roi qui célébra les noces de son fils*. La description du banquet est très parlante et nous montre la générosité, la richesse des grâces que Dieu nous prépare chaque dimanche. Dieu nous prépare les choses à moitié, ce sont les convives qui décident de faire le régime. En général les repas d'un banquet de noces sont copieux. Le banquet de noces est aussi le symbole de l'alliance de Dieu avec son peuple. Dans une alliance il y a toujours deux parties. L'Évangile manifeste la bonne disposition de Dieu, sa fidélité à notre égard. Mais il montre aussi comment nous pouvons, malgré les relances de Dieu, être complètement obsédés par « nos commerces », les distractions de ce monde, au point de considérer le message et les messagers de Dieu comme de vrais obstacles sur notre route.



#### **Dialogue avec le Christ**

Jésus, souvent les pré-occupations de ce monde ferment mon cœur à tes sollicitations. Apprends-moi à ordonner ma vie selon ton projet, à ne pas créer un divorce entre les créatures belles et bonnes et ton amour. Apprends-moi que venir à toi, que te donner la première place, ne m'éloigne pas des autres, mais au contraire, te mettre à la première place me donne la liberté de mettre tout à sa place. Les créatures me séparent de toi quand elles prennent ta place. Quand tu es à la première place, les réalités de ce monde deviennent une occasion pour prier et découvrir ta présence au quotidien. Heureux les invités aux noces de l'Agneau, heureux ceux qui savent répondre sans hésitation à ton appel. Donne-moi, ô Jésus, une oreille attentive et la force de volonté pour répondre à ton



## COIN DU CURÉ / PASTOR'S CORNER

28<sup>th</sup> Sunday in Ordinary Time  
28<sup>e</sup> dimanche du temps ordinaire

### Gospel Reading – Matthew 22:1-14

*Jesus compares the kingdom of heaven to a wedding feast.*

The parable Jesus tells is straightforward. The king dispatches his servants to invite the guests to the wedding feast that he is planning for his son. The listeners would have been surprised to learn that the first guests refused the invitation. Who would refuse the king's invitation? A second dispatch of servants follows. Again to the listeners' great surprise, some guests ignore the invitation. Some of the invited guests even go so far as to mistreat and kill the servants. The king invokes his retribution against these murderers by destroying them and burning their city.

With the invited guests now deemed unworthy to attend the king's wedding feast, the servants are sent to invite whomever they can find. The guests arrive, but it appears that accepting the king's invitation brings certain obligations. The guest who failed to dress in the appropriate wedding attire is cast out of the feast. We are reminded that while many are invited to the kingdom of heaven, not all are able to meet its requirements. God invites us to his feast, giving us his salvation. Yet he asks us to repent for our sins.

Those who assume that they are the invited guests may find that they have refused the invitation, and so others are invited in their place. To accept the invitation is also to accept its obligations. God wants our full conversion in complete acceptance of his mercy.



### Family Connection

The parable of the wedding feast reminds us that God desires our wholehearted acceptance of his invitation to salvation.

Discuss how our preparations for an event and our choice of attire indicates the importance and value we place on the occasion. In today's Gospel Jesus uses this metaphor to talk about the kingdom of heaven. What does Jesus expect of those who accept his invitation of salvation? What would be the evidence of our conversion to God's salvation? Pray together as a family that you will respond wholeheartedly to God's invitation to salvation.

Lundi / Monday	Eucharistique - Adoration Eucharistic (au Chalet)	15h00 à 16h00
Jeudi / Thursday	Eucharistique - Adoration Eucharistic	20h00 à minuit / 8:00 pm – midnight
Vendredi / Friday	Eucharistique - Adoration Eucharistic	8h à 12h / 8:00 am – Noon

Veuillez faire parvenir vos annonces par courriel à la Paroisse [parsmalo@mymts.net](mailto:parsmalo@mymts.net), ou encore, les déposer par écrit au bureau de la Paroisse. Merci!

Please send your announcements by email to [parsmalo@mymts.net](mailto:parsmalo@mymts.net) or drop them off in writing at the Parish Office. Thank you!

Please Note: our parish bulletin can be found at <https://parstmalo.weebly.com>



Le dimanche 11 octobre, 2020  
Sunday, October 11<sup>th</sup>, 2020  
28<sup>th</sup> Sunday in Ordinary Time  
28<sup>e</sup> dimanche du temps ordinaire

### PAROISSE SAINT- MALO BLESSED MARGARET CATHOLIC COMMUNITY

Heures de bureau/ Office hours:  
9h30 à 3h30 mardi au jeudi / 9:30 a.m. to 3:30 p.m. Tuesday to Thursday

Curé / Pastor: Dominic La Fleur  
Secrétaire / Secretary: Denise Leclerc  
Aide pastorale / Pastoral Aid: Bénévole  
Nettoyage / Housekeeping: Annette Buczko

Courriel/Email: [parsmalo@mymts.net](mailto:parsmalo@mymts.net)  
Téléphone/Telephone: 204-347-5518  
Facebook  
Website: [www.parstmalo.weebly.com](http://www.parstmalo.weebly.com)

Monday/lundi (October 12 octobre) Adoration au chalet 15h à 16h	Pas de messe / No Mass Chapelet et La Divine Miséricorde au Chalet
Tuesday/mardi (October 13 octobre)	Roger Maynard / Friends and Family Adoration 7 p.m. - 9 p.m. / 19h00 - 21h00
Wednesday/mercredi (October 14 octobre)	Cesar Santos / Marinel Santos Chapelet au Chalet avant la messe de 11h00
Thursday/jeudi (October 15 octobre)	Pierre Marcotte / Friends and Family Rosary and Divine Mercy Chaplet Adoration 7 p.m. - 12 a.m. midnight / 19h - 24h minuit
Friday/vendredi (October 16 octobre) Église 8h à 12h / 8 a.m. to Noon	Jeff Bevan / Denis Hébert Adoration du Saint Sacrement / Blessed Sacrament
Saturday/samedi (October 17 octobre)	Pas de messe / No Mass
Sunday/dimanche (October 18 octobre)	Ronald Remillard Adoration 9 a.m. - 12 p.m. noon / 9h00 - 12h00 midi

**ALL MASSES ARE CELEBRATED IN PRIVATE, NOT OPEN TO THE PUBLIC.**  
COMMUNION AND CONFESSION ARE AVAILABLE DURING ADORATION TIMES  
THAT ARE OPEN TO PUBLIC  
TUESDAY AND THURSDAY 7PM-9PM  
SUNDAY 9AM TO 12:00PM NOON

**TOUTE MESSE EST CÉLÉBRÉE EN PRIVÉE, PAS D'ACCÈS AU PUBLIQUE.**  
COMMUNION ET CONFESSION SONT DISPONIBLES PENDANT LES TEMPS D'ADORATION  
QUI SONT OUVERTS AU PUBLIQUE.  
MARDI ET JEUDI, 19H00-21H00  
DIMANCHE 9H00-12H00 MIDI

AFIN DE SAUVEGARDER L'ATMOSPHÈRE DE FOI  
DANS UN ENVIRONNEMENT SÉCURITAIRE, MERCI!  
IN ORDER TO SAFEKEEP THE ATMOSPHERE OF FAITH  
IN A SAFE ENVIRONMENT, THANK YOU!